
I€>\o\:>u55o

Rotterdam
MOTIE: Duurzaam bouwverkeer

De gemeenteraad van Rotterdam, in vergadering bijeen op 2 juni 2016, ter bespreking
van bestemmingsplan Forum,

Constaterende dat:
' het raadsvoorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Forum Rotterdam

stelt dat er gebruik zal worden gemaakt van een opstellocatie op afstand,
vanwaar bouwverkeer op afroep naar de bouwlocatie komt;

0 de logistieke stromen en het type vervoer van de opstellocatie naar de
bouwlocatie in het raadsvoorstel niet nader uitgewerkt zijn;

' er de komende jaren waarschijnlijk nog vele grote bouwprojecten zullen
plaatsvinden in de binnenstad van Rotterdam;

Overwegende dat:
0 grootschalige bouwprojecten zwaar drukken op de bereikbaarheid,

luchtkwaliteit en veiligheid in het stadscentrum;
° het beperken van het aantal transportbewegingen [door meer regie over de

logistieke keten), evenals het inzetten van duurzaam bouwvervoer (zoals
elektrische vrachtwagens), de belasting op de binnenstad kunnen verkleinen;

° het Programma Duurzaam 2015-2018 stelt dat bouwlogistiek efficiénter kan, en
de gemeente Rotterdam een voortrekkersrol op dit gebied wil vervullen;

Verzoekt het college:
° met de aannemer in gesprek te gaan om te bespreken hoe de aanvoer van

(bouw)materialen voor het Forum alsnog zo duurzaam mogelijk kan worden
uitgevoerd;

- te inventariseren hoe bij toekomstige bouwlocaties in de binnenstad al in de
voorbereidingsfase van de aanvraag van de omgevingsvergunning de
mogelijkheid van duurzaam vervoer te betrekken.

En gaat over tot d rde van de dag.

GEMEENTERAAD
3 Vera:-vdering van

Stefan Kroon .2 mm 2915
D66 Rotterdam

VERWORPEN

0cm 2 066, (19:39 (6¢?'<nJ*=€%
( } 31/ so Coelhegj I C(‘:§;“:‘"3

8 L, Cwsgo, (Dodo


